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Betreft: Schriftelijke vragen SP over de toekomst van de (maak)industrie en de (zakelijke)  

               dienstverlening in de gemeente Maastricht. 

 

Geacht college, 

 

Zoals bekend, is Maastricht de afgelopen jaren getuige van een ware leegloop op het gebied van de 

(maak)industrie en de (zakelijke) dienstverlening. Zoals pakkend uiteengezet in een artikel in de 

Nieuwe Ster van 4 oktober jl. sloot eerder dit jaar verpakkingsmiddelenfabrikant Mondi de deuren, 

waarbij 120 medewerkers hun baan verloren. Ook gaat het al jaren slecht met de papierfabriek van 

SAPPI, en kondigde glasfabriek O-I eerder deze week aan dat 115 van de 305 medewerkers hun baan 

verliezen als onderdeel van een reorganisatie. 

Niet alleen op het gebied van de (maak)industrie staat het er slecht voor, maar ook op het gebied 

van de (zakelijke) dienstverlening zag Maastricht de afgelopen jaren de nodige grote werkgevers 

vertrekken naar elders. Zo vervallen er bij het callcenter van Mercedes Benz 380 van de 1300 banen, 

verplaatste Vodafone het hoofdkantoor naar Utrecht, ging Vesteda naar Amsterdam, en liet de 

Kamer van Koophandel weten in Roermond te blijven en niet terug te keren naar Maastricht. 

Tenslotte vertrok Sphinx in 2015, nadat KPN onze stad reeds in 2008 verlaten had. 

Deze ontwikkelingen doen bij de SP de nodige vragen rijzen over de toekomst van de 

(maak)industrie en de (zakelijke) dienstverlening in Maastricht, en de visie van het college daarop. 

Bovendien vraagt onze fractie zich af of het niet tijd wordt voor een grondige herijking van de 

industriepolitiek die in onze gemeente wordt gevoerd, voor zover daar überhaupt al sprake van is.  

1. Mag de gemeenteraad een uiteenzetting ontvangen van de visie van uw college op 

gemeentelijke industriepolitiek in algemene zin, en van de huidige industriepolitiek die er 

door uw college wordt gevoerd in de gemeente Maastricht?  

 

https://www.denieuwestermaastricht.nl/industrie-en-dienstverlening-verlaten-maastricht/


 
 
 

 
 

2. Kan de gemeenteraad een overzicht ontvangen welke grote ondernemingen er op het 

gebied van de (maak)industrie en de zakelijke dienstverlening er momenteel nog aanwezig 

zijn in Maastricht en in hoeveel banen deze ondernemingen momenteel voorzien? 

 

3. Mag de gemeenteraad ook een overzicht ontvangen van de ondernemingen in de genoemde 

sectoren die, voor zover bij u reeds bekend, de komende jaren voornemens zijn om te 

verdwijnen uit Maastricht of te snijden in het personeelsbestand? 

 

4. Zit uw college aan tafel/is zij gesprekspartner bij de nog bestaande (maak)industriële 

ondernemingen en de zakelijke dienstverleners in onze stad om samen met hen hun 

toekomst te bespreken? Zo ja, hoe worden deze gesprekken vormgegeven en zet het college 

daarbij bijvoorbeeld in op de vormgeving van deugdelijke en ruimhartige sociale plannen in 

het geval van afvloeiing van werknemers? Zo nee, is het college bereid meer regie te nemen 

bij voorgenomen sluitingen of inkrimping van ondernemingen in de genoemde sectoren? Zo 

nee, waarom niet? 

 

5. Wordt er buiten de volledige inzet op de toekomstmuziek van de Brightlands Health Campus 

en de aandacht die er in de marketing van de stad kennelijk geschonken wordt aan 

creatieve/ambachtelijke makers nog ingezet op andere initiatieven en instrumenten om 

bedrijvigheid van industriële en dienstverlenende aard naar Maastricht te halen en/of die te 

behouden voor Maastricht? Zo ja, wat zijn die initiatieven en instrumenten ter aantrekking 

of behoud? 

 

6. Mocht uw college de mening toegedaan zijn dat er in het Maastricht van nu en de komende 

decennia nog maar weinig tot geen ruimte meer is voor de (maak)industrie en de (zakelijke) 

dienstverlening, welke consequenties heeft dit volgens uw college dan voor de 

werkgelegenheid en de arbeidsmarkt in onze stad, met name voor praktisch opgeleiden? 

 

Hoogachtend, 

 

Stephanie Blom   

Raadslid SP   


